

the good Canadians involved in the grain producing sector, due to the severely depressed international grain prices.—(*Honourable Senator Olson, P.C.*)

No. 12.

31st May, 1990—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Corbin calling the attention of the Senate to the unjust and irrational decision to close the Post Office at Aroostook, in his Province of New Brunswick; to the insensitivity of the highest elected representatives of the Government of Canada to the slaughter of a proud Canadian tradition, and to the reactions of the residents of the rural area served by the post office.—(*Honourable Senator Watt*).

No. 13.

17th October, 1989—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Phillips, seconded by the Honourable Senator Macdonald (*Cape Breton*):

That, in view of the important role Canadian Forces Base Summerside plays in the economy of Summerside, Prince Edward Island, the Senate recommends that the Government of Canada and the Government of the Province of Prince Edward Island co-operate in developing sound economic alternatives to Canadian Forces Base Summerside.—(*Honourable Senator Phillips*).

No. 14.

29th June, 1989—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Beaudoin calling the attention of the Senate to the Meech Lake Constitutional Accord and to the *Canadian Charter of Rights and Freedoms*.—(*Honourable Senator Macquarrie*).

No. 15.

14th March, 1990—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Olson, P.C., calling the attention of the Senate to the monetary policy of the Bank of Canada, and to the consequent extremely high interest rates in Canada, which is causing extreme hardship on farmers, fishermen, small businesses and others who have no defense or any way of avoiding the oppressive debt service charges.—(*Honourable Senator Argue, P.C.*)

No. 16.

9th May, 1990—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Davey calling the attention of the Senate to the state of the media in Canada today, as compared to its state at the time of the Report of the Special Committee of the Senate on Mass Media, tabled in the Senate twenty years ago.—(*Honourable Senator Frith*).

détérioration rapide de la situation financière de tous les courageux Canadiens du secteur de la production du grain, détérioration attribuable à un grave affaissement des cours mondiaux du grain.—(*L'honorable sénateur Olson, C.P.*)

N° 12.

31 mai 1990—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Corbin, attirant l'attention du Sénat sur la décision injuste et irrationnelle de fermer le bureau de poste d'Aroostook, localité de sa province, le Nouveau-Brunswick; l'insensibilité des représentants élus des plus hauts niveaux du gouvernement du Canada face à la décision de fouler aux pieds une admirable tradition canadienne; et les réactions des résidents de la zone rurale desservie par le bureau de poste.—(*L'honorable sénateur Watt*).

N° 13.

17 octobre 1989—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Phillips, appuyé par l'honorable sénateur Macdonald (*Cape Breton*),

Que, étant donné le rôle important que joue la Base des Forces canadiennes de Summerside au sein de l'économie de Summerside (Île-du-Prince-Édouard), le Sénat recommande que le gouvernement du Canada et le gouvernement de la province de l'Île-du-Prince-Édouard collaborent en vue d'élaborer des solutions économiques valables à la fermeture de la Base des Forces canadiennes de Summerside.—(*L'honorable sénateur Phillips*).

N° 14.

29 juin 1989—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Beaudoin, attirant l'attention du Sénat sur l'Entente constitutionnelle du lac Meech et sur la *Charte canadienne des droits et libertés*.—(*L'honorable sénateur Macquarrie*).

N° 15.

14 mars 1990—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Olson, C.P., attirant l'attention du Sénat sur la politique monétaire de la Banque du Canada et sur les taux d'intérêt extrêmement élevés qui en résultent au Canada et qui ont pour effet de causer des préjudices indus aux agriculteurs, aux pêcheurs, aux petites entreprises et à d'autres qui n'ont aucune protection ni aucun moyen d'échapper au fardeau opprimant du service de la dette.—(*L'honorable sénateur Argue, C.P.*)

N° 16.

9 mai 1990—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Davey, attirant l'attention du Sénat sur la situation actuelle des médias au Canada, par comparaison à celle qui existait à l'époque de la présentation du rapport du Comité spécial du Sénat sur les moyens de communications de masse (aussi appelé Comité spécial du Sénat des médias), qui a été